

Vergaderdatum: 4 december 2025

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Michiel Elfadly, Tresi Lavaleije.

Afwezig met bericht: Gerard van Oosteroom

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk:

Opening:

Helaas wegens privéomstandigheden is Gerard afwezig. Er wordt besloten dat Michiel als waarnemend voorzitter de vergadering gaat leiden.

Michiel opent de vergadering in de ontmoetingsruimte van de Sonate. Een speciaal welkom aan Tinie van Elst. Tinie is waarnemend penningmeester van de buurtvereniging Pastoor Biest. Helaas was Jan Peters verhinderd anders was hij ook aanwezig geweest. De wijkraad heeft het bestuur van Pastoor Biest uitgenodigd om kennis met elkaar te maken en te kijken naar eventuele samenwerking. Erwin doet de oproep of Tinie was kunnen kijken of er iemand van het bestuur als lid van de wijkraad wil aansluiten dit kan de samenwerking alleen maar bevorderen. Tinie zal dit punt meenemen in hun eerst overleg. Ook wordt er een afspraak gemaakt dat het bestuur van de wijkraad binnenkort ook aansluit bij de vergadering van het bestuur Pastoor Biest of bij de jaarlijkse jaarvergadering. Pastoor Biest is de oudste buurtvereniging van Boxmeer en opgericht in 1933. De vereniging telt bijna 400 leden. De leden van de buurtvereniging wonen zowel in Boxmeer Oost als het Centrum. Tinie wordt bedankt voor zijn aanwezigheid, korte uitleg en wordt uitgenodigd om de rest van de vergadering bij te wonen. Tinie blijft graag aanwezig bij de vergadering.

Notulen vergadering 23 oktober jl:

De notulen worden kort doorgenomen, enkele punten komen terug tijdens de vergadering.

Verder geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt.

Gezinsdag Wijkraad Oost:

Gerard en Erwin hadden vorige week een bijeenkomst gepland met Denise en Sacha van Sociom om verder te overleggen over onze geplande gezinsdag. Helaas is deze afspraak niet doorgegaan omdat beide dames verhinderd waren. Er staat nu een nieuwe afspraak gepland voor donderdag 18 december as. De wijkraad wil eerst duidelijkheid hebben of de locatie van Sociom gebruikt mag worden voordat er verder kan worden gegaan met de organisatie van de gezinsdag. Wordt vervolgd.

Nieuwjaarsreceptie 2026:

De offerte voor de organisatie Nieuwjaarsreceptie is ontvangen en ook akkoord gegeven alleen hebben helaas nog geen reactie mogen ontvangen van de Weijs om dit te bevestigen en een antwoord op de vraag over borrelplankjes. Het bestuur heeft wel al besloten mocht de keuken van de Weijs weer gesloten zijn gaan we net als vorig jaar zelf borrelplanken laten maken door de Kaaswinkel. Mayan zal volgende week even informeren of Petra de mail kan beantwoorden en bevestigen dat dit vaststaat. Michiel stelt voor dat er ook telefonisch contact kan worden opgenomen met de Weijs, dit is ook goed Erwin zal ik verder oppakken.

De flyer is bijna klaar, eerste concept is klaar. Michiel heeft de drukker gevraagd het adres van de Weijs op de flyer te zetten, dit ontbreekt nog. Michiel gaat contact opnemen met de drukker.

Drukkerij van de Regio waar wij als wijkraad alles lieten printen en drukken stopt per 31 december as. Deze flyer zal onze laatste opdracht zijn. Op de achterzijde van de flyer staat weer puzzel, na kort overleg wordt besloten toch 3 prijzen beschikbaar te stellen en niet 1 prijs. Michiel vraagt aan Mayan en Tresi of hun voor de prijzen willen zorgen, Michiel laat weten voor welk bedrag, gelijk aan vorig jaar. De flyer zal na de kerstdagen rondgebracht moet worden door de leden van de wijkraad. Verder communicatie volgt nog. Alle leden zijn aanwezig op de Nieuwjaarsborrel.

Ideeën website & flyer:

Michiel krijgt de complimenten over de website. De leden kijken regelmatig op de website en de twee nieuwsberichten betreffende B&B zien er goed uit. Tinie merkt op dat hij ook voor de vergadering op onze website had gekeken naar de agenda en de notulen. Helaas stonden de notulen er nog niet op. Klopt deze zijn zojuist akkoord gegeven en zullen begin volgende week op de website staan. Is het misschien een idee om de buurtvereniging Pastoor Biest op onze website te zetten, dit kan natuurlijk altijd. Tinie wordt gevraagd om een nieuwsbericht te maken over Pastoor Biest om dit dan op de website te publiceren. Tinie gaat dit overleggen in hun eerst overleg maar ziet hier geen probleem in. Extra aandacht mini-bieb van Speyk.

De redactie is toch niet helemaal gestopt zoals in een eerder overleg was benoemd. De voorzitter van de redactie heeft de redactieleden uitgenodigd om binnenkort om tafel te gaan om enkele punten te bespreken. (Evaluatie flyer en bezoek website) Nieuwe bijeenkomst gepland voor maandag 5 januari as.

Wijkraad Uitje 2026:

Dit punt hebben wij in de vorige vergadering besproken alleen moet nog opgepakt gaan worden. Het bestuur heeft hier nog geen tijd voor gehad vandaar dat dit punt nog even op de agenda blijft staan.

WIU 2025 & 2026:

In 2025 hebben wij 5 actiepunten benoemd in de WIU 2025 hier zijn op de meeste punten actie ondernomen of zijn nog onderhanden werk. Voor de WIU 2026 hebben wij 2 nieuwe punten aangedragen. Dit betreft meer hondenpoepbakken langs belangrijke uitlaatroutes, de klacht kwam vanuit de hoek Veerstraat, het Zand en voornamelijk bij SamenTuin hier worden vaak volle poepzakjes gevonden die hondeneigenaar achter laten. Als tweede hebben wij het punt Marktstraat en van Coothstraat aangedragen om te onderzoeken of deze straten als eenrichting kan worden gemaakt, dit zou de verkeersveiligheid wel ten goede komen. Dit punt heeft ook de wijkraad Centrum in de WIU gezet.

Status geplande werkzaamheden wijk van Speyk:

Hier is nog geen nieuwe informatie van bekend.

Gerard heeft hier rechtstreeks contact over met Ruud Custers van de gemeente Land van Cuijk. Punt op de agenda laten staan om in de volgende vergadering nogmaals te behandelen als Gerard weer aanwezig is.

De gemeente start ook in deelgebied een parkeeronderzoek, deze is nog niet afgerond.

Het bestuur van de wijkraad zal dit plan regelmatig onder de aandacht brengen bij de gemeente Land van Cuijk zodat dit verder opgepakt kan worden.

Nieuwbouw Mooiland (42 appartementen “Weijerstaete”):

Gerard en Erwin hebben in de ochtend overleg gehad met Janssen de Jong, Mooiland en de gemeente Land van Cuijk waar enkele onderwerpen zijn besproken. De wijkraad heeft hier nogmaals zijn zorgen geuit wat betreft de verkeersveiligheid. Het gevoel van de heren van Jansen de Jong en Mooiland hebben de maatregelen wel geleid tot minder gevaarlijke situaties alleen helaas is niet alles op te lossen. Helaas kan niemand de verkeersveiligheid meten of er zou met verkeersregelaars gewerkt moeten worden. Er worden vanuit de drie partijen nieuwe onderwerpen aangedragen vandaar dat er wordt voorgesteld dit overleg te stoppen en mocht er vanuit de drie partijen weer behoefte zijn kunnen wij dit gewoon weer oppakken. De heren van Janssen de Jong benadrukken dat men zorgdraagt voor de verkeersveiligheid en als er klachten komen mogen wij hier hun op aanspreken.

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

Het laatste voorzittersoverleg heeft volledig in het teken gestaan van een MFA in Boxmeer. In het overleg zijn de belanghebbende wethouders op bezoek geweest en is er gesproken over de mogelijkheden van een “nieuwe” MFC in Boxmeer. De voorzitters willen nu een werkgroep samenstellen om te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om een nieuwe MFA te realiseren of te kijken of een huidig vastgoed waarvan de gemeente Land van Cuijk eigenaar is om deze om te bouwen tot een nieuwe MFA. Michiel heeft een kort idee op papier gezet om de wisseling van twee gebouwen te doen, dit is kort onder de voorzitters besproken, hun reactie waren niet positief. De leden vragen aan Michiel of zij het plan ook mogen zien, dit is geen probleem Michiel zorgt dat hij het plan doorstuurt.

Vergaderschema:

De secretaris heeft een vergaderschema gemaakt voor de bijeenkomst 2026. Michiel maakt de opmerking dat 4 maart op een woensdag valt dus dit moet zijn 5 maart. De rest van de datums zijn akkoord en dus iedereen kan deze in de agenda zetten. De secretaris zorgt dat de datums worden doorgegeven aan Susan van Driel voor het reserveren van de ruimte in de Sonate.

Wat verder ter tafel komt:

Jos meldt dat 8 december as. de klankbordgroep Maasheggen weer bij elkaar komt dit wordt gehouden in Boxmeer bij de Weijer.

Tresi is benaderd door Anneke om een activiteitencommissie te starten in de wijk van Speyk. Dit verzoek is gekomen vanuit Mooiland in het bijzonder Priscella de Wit. Priscella zou graag een activiteitencommissie zien in de wijk van Speyk. Zij zullen dan het aanspreekpunt worden voor Mooiland. Erwin legt in het kort uit wat dit precies inhoudt omdat ook hij aanwezig was bij het gesprek waar dit werd besproken door Mooiland. Tresi gaat dit terugkoppelen aan Anneke, het is wel belangrijk dat in deze commissie ook bewoners van huurwoningen zitten.

Rondvraag:

Geen vragen.

Tot slot bedankt de waarnemend voorzitter de aanwezige leden en nodigt hun uit voor een drankje.

.
Sluiting om 21.30uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 29 januari 2025.